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Inleiding 
Per brief van 12 september 2023 heeft Ahmet Kaya van de fractie van DENK uw 
college een aantal schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over het Kick-off 
evenement op het Grote Kerkhof. Bijgaand treft u de beantwoording aan. 
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Schriftelijke vragen (artikel 46 RVO) 

                                                                                                                       
Onderwerp: evenement Grote Kick-off 

Deventer, 12 september 2023

Geacht college,

Bij de fractie van DENK zijn klachten binnengekomen van omwonenden van het Grote 
Kerkhof. DENK is blij dat er evenementen worden georganiseerd in onze stad daar waar het 
kan. En uiteraard blij dat wij als Deventer proberen om onze stad zo aantrekkelijk mogelijk te 
maken. Wij weten dat de ambitie van het college is om op het Grote Kerkhof evenementen 
te laten plaatsvinden die van culturele aard zijn, maar dat de gemeente hiervoor nog geen 
beleid heeft. Graag zouden wij van DENK Deventer een aantal vragen willen stellen.

1.Onderwerp: volume
Waar ligt de decibelgrens voor evenementen in de buitenlucht en is hierop gehandhaafd 
tijdens het evenement?
- Zo ja: bleef het volume binnen de norm?
- Zo nee: waarom is er niet gecontroleerd?

2.Onderwerp: trillingen
Wordt er naast het volume ook rekening gehouden met de hinderlijke trillingen van de bas? - 
- Is hiervoor een norm gesteld?
- Zo ja, wordt hierop gehandhaafd?
- Zo nee, kan er een norm worden gesteld?

3.Onderwerp: karakter van de binnenstad
Past een dergelijk evenement, de Grote Kick-off, bij het karakter en de gebruiksfunctie van
het Grote Kerkhof?

4.Onderwerp: stimuleren van bewoning binnenstad
Hoe worden de belangen gewogen van omwonenden? De gemeente zet immers ook in op 
een levendige binnenstad met en voor bewoners, o.a. via Wonen boven Winkels. Bewoners 
hebben ook behoefte aan rust, zeker op een doordeweekse avond. (Het evenement vond 
plaats op donderdag tot 23:30 uur).

5.Onderwerp: evaluatie van het evenement
Wordt het evenement geëvalueerd?
- Zo ja, welke criteria worden daarin meegenomen?
- Zo nee, kan er een evaluatie komen?
- Wordt de gemeenteraad geïnformeerd over de uitkomsten van de evaluatie?

In afwachting van uw antwoord,
Met vriendelijke groet,
Ahmet Kaya 
DENK Deventer



Grote Kerkhof 1
Postbus 5000
7400 GC Deventer

14 0570
telefoon

direct telefoonnummer

gemeente@deventer.nl
e-mail

Aan de fractie van DENK
t.a.v. dhr. A. Kaya
Interne Post

2023-828 10 oktober 2023
kenmerk uw referentie datum

S. van der Putt Schriftelijke vragen ex art 46 RvO 
contactpersoon onderwerp

Geachte meneer Kaya,

In uw brief van 12 september jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over het 
evenement de Grote Kick-off. Ons antwoord is als volgt.

Onderwerp: volume

Vraag 1 a
Waar ligt de decibelgrens voor evenementen in de buitenlucht ?

Antwoord
80 d(B)A op 30 meter van de geluidsbron.

Vraag 1b
Is hierop gehandhaafd tijdens het evenement? 

Antwoord
Er is op 3 momenten geluid gemeten door de omgevingsdienst;

Vraag 1c
Zo ja: bleef het volume binnen de norm? 

Antwoord
Het volume bleef niet binnen de norm, de metingen waren: 

 79dB(A) en 92dB(C); 

 81dB(A) en 94dB(C); 

 82dB(A) en 96dB(C); 

De contactpersoon van het evenement is meerdere keren aangesproken dat de geluidbelasting te hoog was. 
Het niet of te beperkt navolging geven aan onze aanwijzing is onderdeel van evaluatie van het evenement. 
Naar aanleiding hiervan worden bestuursrechtelijke maatregelen overwogen om dit naar de toekomst toe te 
voorkomen. 



Onderwerp: trillingen 

Vraag 2a
Wordt er naast het volume ook rekening gehouden met de hinderlijke trillingen van de bas? - Is hiervoor een 
norm gesteld?

Antwoord
In ons beleid zijn geen maximale d(B)C normen voor het meten van de bastonen vastgesteld. Bij 
evenementen van deze aard nemen we dit echter wel op in de vergunningsvoorschriften. Bij de Kick-off is een 
maximale norm van 90 d(B)C opgenomen op advies van de Omgevingsdienst. Bij het opstellen van nieuw 
evenementenbeleid zal de dB(C) norm worden meegenomen als standaardvoorschrift voor alle evenementen.

Vraag 2b
Zo ja, wordt hierop gehandhaafd? 

Antwoord
Er is wel gecontroleerd en de contactpersoon van het evenement is meerdere keren aangesproken dat de 
geluidbelasting te hoog was. 

Vraag 2c
Zo nee, kan er een norm worden gesteld? 

Antwoord
Momenteel is er geen standaardnorm voor de bas geluiden. Bij een evenement als de Grote Kickoff wordt dit 
wel opgenomen in de vergunningsvoorwaarden.

Onderwerp: karakter van de binnenstad

Vraag 3
Past een dergelijk evenement, de Grote Kick-off, bij het karakter en de gebruiksfunctie van het Grote Kerkhof?

Antwoord
Deventer vindt evenementen belangrijk, die vinden op allerlei plekken in de stad plaats, het Grote Kerkhof is 
één van de evenementenlocaties. Het college heeft het Grote Kerkhof zo laten inrichten dat alle gebruikelijke 
grotere evenementen, zoals de Deventer Zomerkermis, Deventer Op Stelten, de Deventer Boekenmarkt en 
de Grote Kick-Off, plaats kunnen vinden op dit plein. Hoe de organisatie van een evenement dit plein kan 
gebruiken, is vastgelegd in een gebruiksprotocol. Dit wordt als onderdeel van de evenementenvergunning 
meegegeven aan elke organisator.

In de binnenstad ambiëren we reuring voor inwoners en bezoekers, ruimte voor ondernemerschap en een 
fijne leefomgeving voor bewoners. Helaas is niet te vermijden dat deze verschillende belangen af en toe op 
gespannen voet met elkaar staan. Er is geen centraal meldingssysteem voor klachten over evenementen. Uit 
een rondvraag blijkt dat er 5 meldingen over de Grote Kickoff zijn binnengekomen.

Bij de aanvraag van een evenementenvergunning wordt momenteel niet getoetst op het type evenement. In 
de nieuwe cultuurvisie, voorjaar 2024, wordt antwoord gegeven op de vraag wat voor evenementenstad we 
willen zijn.

Onderwerp: stimuleren van bewoning binnenstad 

Vraag 4
Hoe worden de belangen gewogen van omwonenden? De gemeente zet immers ook in op een levendige 
binnenstad met en voor bewoners, o.a. via Wonen boven Winkels. Bewoners hebben ook behoefte aan rust, 
zeker op een doordeweekse avond. (Het evenement vond plaats op donderdag tot 23:30 uur).

Antwoord
Op dit moment vindt de belangenafweging op casus/vergunnings niveau plaats. De afweging wat voor stad 
we willen zijn voor evenementen maken we in de nieuwe cultuurvisie. Het belang van de omwonenden zal in 
dat kader mee worden gewogen.



Onderwerp: evaluatie van het evenement 

Vraag 5a
Wordt het evenement geëvalueerd? 
Antwoord: Ja

Vraag 5b
Zo ja, welke criteria worden daarin meegenomen? 

Antwoord
Het gehele proces van aanvraag tot vergunning en het daadwerkelijke evenement wordt op alle onderdelen 
geëvalueerd met gemeente, hulpdiensten en organisatie. 

Vraag 5c
Zo nee, kan er een evaluatie komen? Wordt de gemeenteraad geïnformeerd over de uitkomsten van de 
evaluatie? 

Antwoord
De evaluatie van een evenement is een onderdeel van het vergunningverleningsproces en wordt niet 
standaard gedeeld met de gemeenteraad. Indien u dit wenst sturen wij u het verslag van deze evaluatie toe.

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

J.P. Wassens R.C. König
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